
 

 

 

 

 

 

 

 

Motie: Geef de bovenbewoners van het Anton Pieckhofje de kans om te verhuizen 

De gemeenteraad in vergadering bijeen op maandag 7 en donderdag 10 november 2022 

gehoord hebben de discussie over de Programmabegroting 2023-2027 

 

Constaterende dat bovenbewoners verzoeken aan Ymere hebben gedaan om te mogen 

verhuizen en dat Ymere de afgelopen tijd geen enkele medewerking heeft verleend aan 

verzoeken tot verhuizing; 

 

Overwegende dat Ymere en de gemeente Haarlem gezamenlijk een situatie hebben doen 

ontstaan die de woonsituatie van de bovenbewoners heeft doen verslechteren; 

 

Draagt het college op om zich optimaal in te zetten om met Ymere tegemoet te komen aan 

verhuiswensen van bovenbewoners die zich niet meer thuis kunnen voelen in het Anton 

Pieckhofje. 

 

 


